
 

 

Місцеве самоврядування 

Виконавчий комітет Слобожанської селищної ради 

Дніпровського району Дніпропетровської області 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

П Р О Т О К О Л   № 7 
 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

СЛОБОЖАНСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 

        

 

 

                                                                        

                                                                                                23 травня 2017 року 

                                                                                                                 

 

 

 

 

 

 

                                   

 

Засідання розпочалося о 13.00  

Засідання закінчилося о  14.30 
       

 

 

                                                               
     

 



 
Присутні на засіданні:                                                                                                                                                                         

Потапова Тетяна Анатоліївна  

Вусик Світлана Миколаївна  

Шеремет Микола Олександрович  

Осадчук Валерій Іванович  

Полупанова Валентина Миколаївна  

Гряник Володимир Олександрович  

Кононов Володимир Іванович  

Бровко Іван Володимирович  

Мірошников Сергій Володимирович  

Шерстюк Ірина Олександрівна  

Корінна Євгенія Яківна 

 

 

 

Відсутні на засіданні: 

Плющій  Наталія Сергіївна  

Осадчий  Ігор Михайлович  

Безкровний Володимир Миколайович  

Тумак Дарія Омелянівна  

 

 
 

 

 

 

 
Головував: Камінський Іван Миколайович - голова  Слобожанської селищної ради  

 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про попередню оплату ПП «ГОРІЗОНТ». 

2. Про попередню оплату ПП «Форум». 

3. Про надання дозволу на придбання комп’ютерів  КП КК «Перспектива». 

4. Про затвердження проектно-кошторисної документації.  

Доповідає заступник селищного голови – Вусик С.М. 

 

5. Про переведення садового будинку у жилий в садівничому товаристві «Самарське». 

               Доповідає начальник відділу загально-організаційного забезпечення  –  Заіка Т.В.  

 

6. Про призупинення навчально-виховного процесу в КЗ «Дошкільний навчальний заклад 

(ясла – садок) комбінованого типу № 1«Червона шапочка» Слобожанської селищної ради». 

7. Про затвердження переліку об’єктів для фінансування за рахунок залишків освітньої 

субвенції. 

8. Про звільнення від батьківської сплати за харчування. 

Доповідає начальник відділу освіти  –   Шеремет М.О. 

 



Голова селищної ради Камінський І.М. запропонував перейти до розгляду питань 

порядку виконавчого комітету селищної ради. 
                                                                                                                                          

1. СЛУХАЛИ: Про попередню оплату ПП «ГОРІЗОНТ». 

Доповідав: Вусик С.М.- заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих органів 

селищної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: КП «Керуюча компанія «Перспектива». 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 2 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 153 додається) 

 

2.СЛУХАЛИ: Про попередню оплату ПП «Форум». 
Доповідала: Вусик С.М.- заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 154,160 додається) 

 

3.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на придбання комп’ютерів  КП КК «Перспектива». 

Доповідала: Вусик С.М.- заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

ВИРІШИЛИ: КП «Керуюча компанія «Перспектива». 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 155 додається) 

 

4.СЛУХАЛИ: Про затвердження проектно-кошторисної документації.  

Доповідала: Вусик С.М.- заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

ВИРІШИЛИ:  

 

Результати голосування: 



 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 159 додається) 

 

5. СЛУХАЛИ: Про переведення садового будинку у жилий в садівничому товаристві 

«Самарське». 

Доповідала: Заіка Т.В.  – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 161 додається) 

 

6.СЛУХАЛИ: Про призупинення навчально-виховного процесу в КЗ «Дошкільний 

навчальний заклад (ясла – садок) комбінованого типу № 1«Червона шапочка» 

Слобожанської селищної ради». 
 

Доповідав: Шеремет М.О. - начальник відділу освіти.   
 

ВИРІШИЛИ:  

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 156 додається) 

 

7.СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об’єктів для фінансування за рахунок 

залишків освітньої субвенції. 

Доповідав: Шеремет М.О. - начальник відділу освіти.   
 

ВИРІШИЛИ:  

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 157 додається) 

 



8.СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської сплати за харчування.  

Доповідав: Шеремет М.О. - начальник відділу освіти.   
 

ВИРІШИЛИ:  

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 158 додається) 

 

 
 

СЕЛИЩНИЙ  ГОЛОВА                         І.М. КАМІНСЬКИЙ 

 


